
V Želimljah
se jezijo

Že aprila letos smo iz krajevne skupno-
sti Želimlje prejeli pismo, v katerem nam
sporočajo, da rekonstrukcija odseka ceste
Želimlje-Pijava gorica ne poteka tako, kot
bi morala. Iz pogodbe med investitorjem
del - Samoupravno komunalno interesno
skupnostjo — in izvajalcem del — Komunal-
nimi gradnjami Komunalnega podjetja
Ljubljana - so razbrali, da bi morala biti
cesta obnovljena že do 29. 11. 1979, ven-
dar pa do 21. aprila, ko so pismo oziroma
pritožbo pisali, delo še ni bilo gotovo.

Ob samem spremljanju poteka del so v
krajevni skupnosti Želimlje opazili, da je
odnos delavcev do dela neresen, da delajo
počasi in da delo ni kakovostno oprav-
ljeno.

KS Zelimlje sprašuje, kje je pnsotna
delovna disciplina delavcev tozda, kje je
nadzor nad potekom del in zakaj se slabo-
sti v organizaciji dela vnašajo v breme
pogodbenega dela.

Na vsa ta vprašanja o poteku >del pri
rekonstrukciji odseka ceste od križišča
Rogovila do križišča na Pijavo gorico je
odgovoril in pojasnil pomočnik direktorja
Komunalnih gradenj Alfred Krajnc.

Res je, da je bila pogodba o popravilu
omenjenega odseka sklenjena že lansko
pomlad in da bi morali začeti z delom v
avgustu lani, vendar so zaradi pomanjka-
nja delavcev v temeljni organizaciji zdru-
ženega dela, (delavci so bili v veliki meri
zaposleni na drugih gradbiščih) z delom
začeli šele novembra. Zaradi slabega vre-
mena in snega so morali s popravilom ce-

ste prekiniti in delo so nadaljevali šele
februarja letos.

Komunalna skupnost in Komunalne
gradnje sta sklenili pogodbo za 1,880.000
dinarjev in za to vsoto so se pri komunal-
nih gradnjah obvezali, da bodo naredili
nasip samo do tamponskega dela. Tak na-
sip pa še ni cesta, saj bi za cesto morali
narediti še tamponski del in asfaltno pre-
vleko.

Res je, da so pri Komunalnih gradnjah v
ponudbi zapisali, da bodo za domenjeno
vsoto lahko prispevali tudi material za
tampon in ga tudi pripeljali, vendar je prej
zmanjkalo denarja. Da nasip ne bi ostal v
grobem stanju, so vzdrževalci Komunalne-
ga podjetja Ljubljana nasuli plast finega
dolomitskega materiala - 160 kubičnih
metrov - in s tem je bilo delo Komunalnih
gradenj opravljeno. In to ne po poteku
pogodbenega roka, ampak prej - že
marca.

Če bi hoteli cesto narediti tako, kot je
treba, bi morali po nasipu položiti še 15

centimetrov debel sloj tampona in šest
centimetrov bitugramoza ter tri centimetre
obrabne asfaltne prevleke. Za vse to bi
bilo treba odšteti dodatnih 900.000 dinar-
jev. Cestišče je namreč široko pet metrov
in odsek dolg 457 metrov. Vse to pa po-
godbi ni bila obveznost Komunalnih gra-
denj.

X

Kar zadeva disciplino delavcev in odnos
do dela, je tovariš Krajnc povedal, da se s
temi težavami v temeljni organizaciji zdru-
ženega dela že dolgo srečujejo. Nadzor
nad potekom dela je težko izvajati ves čas,
ker delo poteka, saj imajo več gradbišč,
kot nadzornikov in le-ti ne morejo biti ves
čas na enem mestu.

Taki sta torej obe strani medalje popra-
vila odseka ceste Zelimlje-Pijava gorica.
Prav gotovo si krajani želijo lepo cesto,
vendar kot kaže, vseh nepravilnosti, ki so
jih opazili, niso zakrivili samo pri Komu-
nalnih gradnjah.
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